
USB自定义开关线 USB custom switch cable

1. 产品图片: product picture

2. 产品说明：

USB 开关线类似键盘和鼠标的电脑（及手机）HID 输入设备，通过配套的软件 ElfKey 可以修改按键的功能，

可以定义成键盘、鼠标、字符串打印、多媒体、宏定义和 MIDI 功能，设置的键值保存在设备中，设备使用过程无

需打开软件，配套的软件 Elfkey 有 Windows 和 MAC 版本，设置好功能后可在 Windows，MAC，Linux，Android，

IOS，HarmonyOS 等系统使用。该产品可以方便连接到各种开关使用，满足多种场合，最多支持连接 6 个按键，

常用于医疗、工业、人员办公、游戏辅助等场合。

Product instruction:
USB switch cable similar to the keyboard and mouse computer (and cell phone) HID input device,

through the supporting software ElfKey can modify the function of the keys, can be defined as a keyboard,
mouse, string printing, multimedia, macro definitions and MIDI functions, set the key value is saved in the
device, the device to use the process of the device without having to open the software, the supporting
software Elfkey has Windows and Elfkey is available in Windows and MAC versions and can be used in
Windows, MAC, Linux, Android, IOS, HarmonyOS and other systems after setting up the functions. The
product can be easily connected to a variety of switches to meet a variety of occasions, up to support the
connection of 6 keys, commonly used in medical, industrial, office personnel, game assisted and other
occasions.

3. 功能说明：

1. 键盘功能：可以设置为任意键值或组合键（包括 F13 到 F24 等），例如设为键值 A 或者 CTRL+A 功能。

2. 鼠标功能：可以设置为鼠标左、中、右、前进、后退键功能，也可以设置 X、Y 轴的移动和滚轮的上下滚动功能。

3. 字符串打印：可以设置最多 38 个字符打印，例如设置 www.pcsensor.com。

4. 多媒体功能：支持多媒体功能，例如上一曲、下一曲、音量加、音量减等。

5. 宏定义功能：可以定义键盘和鼠标的系列动作组合，例如设置 Ctrl+P 延迟 100ms 后回车实现自动打印的功能。

6. MIDI 功能：支持音符指令、CC 指令和 PC 指令，例如可以设置音色切换功能。

Function Description:
1. Keyboard function: it can be set to any key value or key combination (including F13 to F24, etc.), for
example, set to key value A or CTRL+A function.
2. Mouse function: can be set to the mouse left, center, right, forward, backward key function, you can
also set the X, Y axis of movement and scroll wheel scroll up and down function.
3. String Printing: You can set up to 38 characters to print, such as setting www.pcsensor.com.
4. Multimedia Function: Supports multimedia functions, such as previous song, next song, volume up,



volume down, etc.
5. Macro Definition Function: You can define a series of action combinations of keyboard and mouse,
such as setting Ctrl+P to delay 100ms and then enter to realize the function of automatic printing.
6. MIDI function: support note command, CC command and PC command, for example, you can set the
tone switching function.

4. 软件使用：

软件下载地址 https://software.pcsensor.com；根据电脑系统选择下载并安装 ElfKey 最新版软件，软件支持

Windows、Mac 系统，Windows 下软件界面如下图：

Software:
Software download address https://software.pcsensor.com; according to the computer system to choose

to download and install the latest version of ElfKey software, the software supports Windows, Mac system,
the software interface under Windows is shown below:

功能设置步骤：

1. 将设备接 入电脑的 USB 接口；

2. 运行 ElfKey 软件；

3. 点击选中 要设置的按键 ；

4. 在功能设 置部分选择 需要设置 的功能；

5. 点击“ 保存”完成设置 ；

Function Setting Steps:
1. Connect the device to the USB port of your computer;
2. Run the ElfKey software;
3. Click to check the key to be set;
4. Select the function you want to set in the function setting section;
5. Click "Save" to complete the setup;

https://software.pcsensor.com


5. 接线图：Wiring diagram

USB Switch 6-1/USW1_MD USB Switch 6-3/USW3_MD USB Switch 6-6

6. 选型表：Selection Chart:

型号 Model
可接按键个数

Key number

键盘功能

Keyboard

function

鼠标功能

mouse

function

字符串打印功能

string function

多媒体功能

multimedia

function

宏定义功能

Macro function

MIDI 功能

Midi

Function

线长

Cable length

USB Switch

6-1

1
有 Yes 有 YES 有 YES 有 YES 有 YES --

2 米（可定制）

2

meters(custo

mizable)

USB Switch

6-3

3 有 Yes 有 YES 有 YES 有 YES 有 YES --

USB Switch

6-6

6 有 YES 有 YES 有 YES 有 YES 有 YES --

USW1_MD 1 有 YES 有 YES 有 YES 有 YES 有 YES 有 YES

USW3_MD 3 有 YES 有 YES 有 YES 有 YES 有 YES 有 YES


